
Møtenr. 3358, 23.august 2017, Presidentens møte 

Referent: Knut Tolpinrud 

Presidenten talte om visjoner og planer til 24 fremmøtte 

medlemmer.  

Presidenten ønsker å sette fokus på å få flere yrkesaktive 

medlemmer, samt å øke kvinneandelen. Det er også ønske 

om å redusere snittalderen, som pr i dag er på 69 år. 

Fra salen kom det flere forslag: 

- Noen ønsket flere egoforedrag, - og ikke bare av nye 

medlemmer 

- At vi bør styrke samarbeidet med Høgskolen, det går 

jo også en del voksne på skolen. 

- Hva med yngre medlemmer, som har sluttet, hvorfor 

sluttet de? 

- Usikkerhet om fadderne følger godt nok opp. 

- Det ble påpekt at bedriftsbesøkene var meget viktige. 

- Hva med å dele opp kalenderen slik at det f.eks. er formiddagsmøte annenhver uke, da det 

muligens kan være lettere å tilpasse for yrkesaktive. 

- Det ble også påpekt at diskusjonen om nye medlemmer har foregått på mange møter, men kanskje 

uten den store oppfølgingen i ettertid. 

- Enkelte mente vi måtte være litt oppmerksomme på hvordan vi sitter, og hvem vi sitter sammen 

med, kanskje rullere litt 

- Viktig med eksterne foredragsholdere. 

- Markedsføringen av eksterne foredragsholdere burde bedre, da det kan være en viktig måte å 

rekruttere nye medlemmer på. 

- Noen mente vi også burde benytte Facebook. 

Så ble det fortalt om den nye utvekslingsstudenten som kommer fra Tyskland. Hun heter Annabella 

Eberhart. Født og oppvokst i Berlin. Hun vil komme på et senere møte og presentere seg. 

Svein Jørgensen snakket om neste møte, hvor Lena Roos Matiasdottir skulle snakke om Island. Hun er 

prest, samt leder i Foreningen Norden. 

 


